

《单词百科:axisymmetric是什么意思?axisymmetric怎么发音?axisymmetric的解释和用法》

英语单词axisymmetric是什么意思?axisymmetric怎么读?axisymmetric怎么发音?简答网为您整理了axisymmetric的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



axisymmetric怎么读

axisymmetric的读音:[æks s 'metr k]

axisymmetric的意思

1、adj.轴对称的;

axisymmetric的双语例句

1、A new form generation method for ultra-precision axisymmetric aspheric mirrors is introduced.

介绍了轴对称光学非球面镜 超精密 加工的新方法.

2、 A method to measure coaxiality of axisymmetric aspheric lens is introduced.

介绍了一种轴对称非球面透镜的光轴共轴度的测量方法.

3、 The process of axisymmetric drawing of anisotropic materials is considered.

研究了轴对称拉伸各向异性材料的过程.

4、 The additional state of axisymmetric delamination problem of sandwich plates is studied.

研究了夹芯板轴对称脱层问题的附加状态.

5、 In this paper, the application of axisymmetric property on the definite integral operation is studied.

讨论了函数图象的轴对称性及其在定积分中的应用.

6、 Then a suitable statement of patch test for axisymmetric solid nonconforming element is presented.

导出了轴对称非协调元分片检验中检验函数的形式,其位移函数是一种不完全的线性函数.

7、 An axisymmetric finite element electro-thermo-mechanical model for resistance spot welding process is introduced.

介绍了模拟点焊熔核形成过程的轴对称电、热、力学有限元模型.

8、 An axisymmetric shell element for both mid-thick and thin shells are presented.

推导了一种中厚壳和薄壳都运用的轴对称壳单元.

9、 Pitch-yaw coupling can be neglected only for nearly axisymmetric vehicles.

只有对接近于轴对称的飞行器,俯仰与偏航的耦合才能略去.

10、 The flash butt welding parameters of axisymmetric 45 steel were determined utilizing the orthogonal test.

利用正交试验法确定了45钢的闪光对焊轴对称件焊接工艺.

11、The experimental drawing results of axisymmetric parts were presented.

列出了轴线对称零件拉伸过程的实验研究结果.

12、An analytical model is established axisymmetric parts in deep drawing.

摘建件深侧壁起皱数模型.

13、An analytical model is established for axisymmetric parts in deep drawing.

建立了轴对称件拉深侧壁起皱的数学模型.

14、A mathematical model of axisymmetric compression of semi-solid alloy slurry was described.

描述了一种轴向挤压的 半固态 合金浆料的数学模型.

15、A similar approach is proposed for constructing residual stress field in axisymmetric structure.

利用相似的方法建立了轴对称残余应力场的构造方案.

以上是简答网为您整理的axisymmetric怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于axisymmetric的用法、axisymmetric的释义、axisymmetric的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/axisymmetric>